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6 天 4 晚 吃喝玩乐在广州 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现不一致之处，

将以中文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准 

 

宝墨园 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索道+船游) 

珠海渔女像 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索道+船

游) 

Flight: Batik Airline (Subject to change)  

KUL/CAN    2145/0210+1      OD612 
CAN/KUL      0310/0715         OD613 
 

Tour Fare:  

Tour Package Detail:  

~ 全程无购物 

~ 旅游保险 (含 COVID 保险) 

~ 4+5 钻酒店 (升级一晚国际 5 星酒

店) 

~ 广州时尚潮流地-北京路步行街，

让你可以享受购物的乐趣. 

美食安排 Local Meals:  

1. 无米粥（粥低锅） 

2. 果木烧鹅 

3. 水乡风味 

4. 佛跳墙 

5. 乳鸽 (每人一只) 

6. 广式点心 + 粤式风味 

指定自费 Compulsory: RMB 500/= 

~ 广东千古情旅游景区 (含表演) + 

果木烧鹅+ 宝墨园 

自愿自费 Optional: RMB 180/= 

船游珠江+车游广州夜景  

清晖园 

指定自费: 

九乡溶洞 

(含单程索

道+船游) 

顺峰大牌坊 

 

 

指定自费: 九

乡溶洞 (含单

程索道+船游) 

D2. CAN06 

D1 吉隆坡 / 广州 2145/0210+1  (MOB)  酒店: 美豪丽致酒店或同级 

集合 KLIA 1 机场, 准备登记飞往广州. 入住机场酒店 

D2 广州 (1H) 顺德    (B/L/D)  酒店: 瑞涛大酒店或同级 

清晖园 中国重点文物保护单位陆皓东故居以及翠亨村周围 20 多处文物保护单位. 

岭南新天地-以祖庙、东华里、历史风貌为发展主轴，集零售，餐饮，娱乐，旅游等多功能设施为一体，因此成

为佛山新地标. 

广东千古情旅游景区 (含表演) 集合了多种景点和文化元素的旅游胜地, 为提供丰富多彩的旅游体验. 

D3 顺德 (1.5H) 珠海    (B/L/D)  酒店: 粤海大酒店或同级 

杏坛逢简水乡 自西汉起就有人在此生息, 后来发展成一方集市, 到唐朝已成为村落.  

顺峰大牌坊 为三跨式巨型中式牌坊, 整座牌坊宽 88 米, 总高度 38 米,为亚洲最大牌坊. 

宝墨园-经过四期建设，是集清官文化、岭南古建筑、岭南园林艺术、珠三角水乡特色于一体的大型岭南文化山水

园林，是中国 4A 级旅游景区。 

珠海渔女 用花岗岩石分 70 件组合而成, 是中国著名雕塑家潘鹤的杰作. 

情侣海滨路 是广东省珠海市香洲区境内的城市主干路,为沿珠江口沿岸线路,然后游览城市阳台,灯塔,爱情邮局. 

D4 珠海 (2H) 广州    (B/L/X)  酒店: 希尔顿大酒店或同级 

中山故居 注重保护好全国重点文物保护单位陆皓东故居以及翠亨村周围 20 多处文物保护单位, 午餐后自由活动. 

D5 广州     (B/L/D)  

越秀公园-为广州市最大的综合性公园，越秀公园主体越秀山以西汉时，南越王赵佗曾在山上建“朝汉台”而得名. 

是广州客家山歌、咏春拳、越秀山故事等非遗项目的重要传承传播阵地. 

五羊城海心沙亚运公园 自建成以来成为游人心驰神往之地, 亚运会开闭幕式场地. 

广州新电视塔 (外观) 亚洲最高的电视塔之一, 广州新电视塔以其独特的螺旋形设计和 360 度全景观景台. 

大佛寺-始建于南汉时期（917—971）, 因该寺大雄宝殿中供奉三尊大佛像, 时称“人过大佛寺, 寺佛大过人, 其佛

寺之大, 堪称岭南之冠, 目前是广东省文物保护单位. 

北京路步行街-沿街商铺上百户, 服装, 百货, 鞋类, 餐饮, 珠宝为主, 是目前广州人和游客最爱时尚潮流基地. 晚餐

后如时间允许, 可自费参加珠江游船, 车游广州夜景, 然后前往机场, 返回美丽家园. 

D6      吉隆坡  0310/0715   (MOB)   

抵达吉隆坡. 
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6D4N Guangzhou Gourmet tour 

 

 

D1 Kuala Lumpur / Guangzhou      2145/0210+1 (MOB)    Hotel: Mehood Lestie Hotel or similar 

Assemble at KLIA 1 Airport and prepare to check in for flight to GuangZhou. 

D2 Guangzhou (1H) Shunde    (B/L/D)    Hotel: Ray tour Hotel or similar 

Qinghui Garden-China protection of the former residence of Lu Haodong, a national key cultural relics protection unit, and 

more than 20 cultural relics protection units around Cuiheng Village. 

Lingnan Xintiandi-with ancestral Temple, Donghuali, and historical style as the main axis of development, it integrates multi-

functional facilities such as retail, catering, entertainment, and tourism. Therefore, it has become a new landmark in Foshan. 

Guangdong Eternal Love Tourist Scenic Spots (including performances) are tourist attractions that combine a 

variety of attractions and cultural elements to provide a colorful travel experience. 

D3 ShunDe (1.5H) Zhuhai    (B/L/D)   Hotel: Guangdong Yuehai Hotel or similar 

Xingtan Fengjian Water Village has been inhabited by people since the Western Han Dynasty. It later developed into a 

market and became a village in the Tang Dynasty.  

Shunfeng Big Square is a three-span giant Chinese-style arch with a width of 88 meters and a total height of 38 meters. 

Baomo Garden-After four phases of construction, it is a large-scale Lingnan cultural landscape garden integrating Qing official 

culture, Lingnan ancient architecture, Lingnan garden art, and the characteristics of water towns in the Pearl River Delta. 

Zhuhai fisherman's granite stone is composed of 70 pieces. It is a masterpiece of the famous Chinese sculptor Pan He. 

Lovers Seaside Road is the main urban road in Xiangzhou District, Zhuhai City, Guangdong Province. It is a route along the 

Pearl River Estuary, and then visit the city balcony, lighthouse, and Love Post Office. 

D4 Zhuhai (2H) Guangzhou    (B/L/X)   Hotel: Hilton Hotel or similar 

The former residence of Zhongshan Under China Government protection of the former residence of Lu Haodong, a 

national key cultural relics protection unit. Free activities after lunch. 

D5 Guangzhou     (B/L/D)    

Yuexiu Park-is the largest comprehensive park in Guangzhou. Yuexiu Mountain, was named after Zhao Tuo, King of South 

Vietnam, who built the “Chaohantai” on the mountain during the Han Dynasty. It is an important inheritance. 

Since its completion, Wuyang City Haixinsha Asian Games Park has become a fascinating place for tourists and the 

venue for the opening and closing ceremonies of the Asian Games. 

Guangzhou New TV Tower (exterior) One of the tallest TV towers in Asia, Guangzhou New TV Tower is famous for its 

unique spiral design and 360-degree panoramic observation deck. 

Great Buddha Temple-It was built in the Southern Han Dynasty (917-971). Because the main hall of the temple enshrines three 

Great Buddha statues, it was called “People are bigger than the Great Buddha Temple, and the temple Buddha is bigger 

than the people. The size of the Buddhist temple can be called the crown of Lingnan. 

Beijing Road Pedestrian Street-There are hundreds of shops along the street, mainly clothing, department stores, 

footwear, catering, and jewelry. It is currently the favorite fashion trend base for Guangzhou people and tourists. After dinner, if 

time permits, you can take a Pearl River cruise at your own expense, take a car tour of the night view of Guangzhou, and then go 

to the airport and return to your beautiful home. 

D6 Kuala Lumpur 0310/0715   (MOB)    

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 
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